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Recull d’intervencions de l’Audiència Pública 

del 27 de setembre de 2018. 
Respostes i propostes d’actuació del Districte.



1 Males olors a Sant Andreu Sud:
Una veïna de la Plaça de Can Portabella fa saber que tenen 
uns problemes de males olors insuportables. Què poden fer? 
Sospiten que és responsabilitat de l’empresa Prograsa SL, 
dedicada a la fabricació de pinsos. 

Sant Andreu

Resposta:
El contacte amb aquests veïns ha donat peu a conèixer l’empresa. S’ha 
rebut l’informe que ha fet sobre la mateixa el Districte de Sant Martí, on es 
troba la fàbrica. S’ha obert expedient disciplinari i aquest tràmit segueix 
el seu curs. 

2 Parc infantil de la Plaça Hispano-Suïssa:
Es transmet que el parc està en molt mal estat i no hi ha cap 
actuacio municipal. Volen saber quan s’arreglarà.

La Sagrera

Resposta:
Es comunica que és un tema que ja s’ha parlat amb Parcs i Jardins. 
Les últimes notícies són que durant aquest semestre es realitzaran les 
intervencions necessàries. Si no és així, potser caldrà precintar el parc 
per seguretat. 
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S’explica la preocupació dels veïns per la instal·lació d’un 
tanatori al Passeig de Santa Coloma.

Sant Andreu

Resposta:
El solar és del Consorci de la Zona Franca i estava previst que s’hi fes 
un equipament privat. Tot i això, s’avaluarà si un tanatori és compatible 
amb el planejament. Des del govern del Districte no s’està a favor d’un 
equipament no volgut pel barri. 
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Obres del Carrer Gran de Sant Andreu:
Vol saber perquè es fan abans de completar la via ràpida i 
perquè no s’arregla la Plaça de la Pomera.

Obres del Mercat de Sant Andreu:
Demana el termini d’execució.

Sant Andreu

Resposta:
És un tema que s’ha debatut àmpliament. Es considera que és necessari 
pel barri. La plaça de la Pomera va inclosa en el projecte. 

Resposta:
El mateix dia de l’Audiència va començar el procés de desmuntatge. Hi 
ha dotació per aquest any i següent. Per tant el termini previst és de dos 
anys.
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Carrer de la Vall d’Aran:
Es demana algun tipus d’actuació de millora.

Sant Andreu

Resposta:
La regidora comenta que és un tema novedós i que no tenien notícia 
de la necessitat de millora. Està planificada l’obra pel següent mandat. 
Els obstacles que puguin representar un problema per la seguretat es 
valoraran.

9

S’informa d’un llogater que ha acabat el contracte i no 
marxa. Es tracta d’una persona en situació vulnerable.

Sant Andreu

Resposta:
La regidora ho parlarà en privat amb les persones que assisteixen a 
l’Audiència i es portarà a la taula d’habitatge del Districte.
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Guàrdia Urbana:
Pregunta quina és la política d’inspeccions de gossos de la 
Guàrdia Urbana. Manifesta una queixa respecte un agent, tot  
identificant-lo amb una matrícula.

Sant Andreu
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8 Resposta:
Es pren nota de la queixa i s’explica que s’està treballant en els usos del 
Canòdrom però que encara no se sap si es farà una àrea dedicada a 
aquests animals. Es posarà en coneixement de l’intendent la queixa que 
es manifesta.

Queixa pel soroll que generen els autobusos davant d’un 
habitatge.

Sant Andreu

Resposta:
És un tema que s’ha tractat a la taula de mobilitat i s’ha parlat amb TMB. 
A dia d’avui s’està pacificant la Meridiana i s’espera que això aporti 
solucions. També s’informa que tots aquests autobusos aniran a l’estació 
de La Sagrera quan les obres acabin. 

10 Queixa per la terrassa d’un comerç a Fabra i Puig amb 
Meridiana.

Sant Andreu

Resposta:
La terrassa té llicència i compleix els mínims exigits per tal de poder 
fer aquesta activitat.

 



11 Es planteja una bateria de preguntes sobre:
-Situació dels aparcaments de bicicletes saturats per empreses 
de lloguer d’aquests vehicles.
-Informació sobre inversions en enllumenat.
-Senyal prohibició del gir a l’esquerra al carrer de Felip II amb 
Espiga. 
-Neteja del mercat de Congrés-Indians.
 
-Obres de l’estació de metro Maragall.

El Congrés i els Indians

Resposta:
-Es un tema que s’està treballant a nivell de ciutat per tal de trobar una 
solució.
-L’enllumenat de Felip II es millorarà el 2020. 
-El senyal de prohibició del gir està demanat al departament de 
mobilitat.
-El mercat antic està tancat. L’Ajuntament ha fet dos intents de compra 
però no s’ha pogut arribar a un acord amb la propietat. 
-El Pla Director d’Infraestructures de la Generalitat contempla 
l’accessibilitat del Metro Maragall l’any 2019. 

12 Pregunta sobre un solar del Passatge Coelho amb una 
tenda de campanya i un altre de la baixada de La Sagrera 
que està ocupat i en el qual hi ha comportaments incívics.

La Sagrera

Resposta:
El solar del passatge Coelho es va netejant periòdicament i està 
pendent de què es farà al local. El de la Baixada de La Sagrera no es 
tenia identificat però es revisarà i es treballarà.

Es planteja una queixa sobre un agent de la Guàrdia 
Urbana, tot identificant-lo amb una matrícula. 

El Congrés i els Indians

Resposta:
S’ha posat en coneixement de l’intendent. 

Es demana una graella que assenyali que els cotxes no 
es poden aturar a la cruïlla de l’Avinguda Meridiana amb 
el carrer del Pegàs.

Carrer del Pegàs:
Es pregunta pel retard del projecte de remodelació. 
 

Sant Andreu

Resposta:
S’ha portat a la taula de mobilitat i s’ha aprovat. Els tràmits han 
continuat amb traspàs de la decisio al departament de Mobilitat de 
l’Ajuntament.  

Resposta:
La remodelació es va incloure a mig mandat i no formava part del Pla 
d’Inversions Municipal. Ha costat molt arribar a un acord. La previsió 
és que les obres comencin al febrer. 
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Aquest és el recull de les intervencions que es van fer a l’Audiència Pública de Sant Andreu 
el passat 27 de setembre de 2018, acompanyades de les iniciatives que s’han posat en 

marxa com a resposta a les demandes plantejades pel veïnat.

Es manifesta que al Parc de la Trinitat i a la Fabra i Coats 
hi ha hagut molta gent durant les Festes de la Mercè.

Sant Andreu

Resposta:
Es comunica que, pel Districte, ha sigut un orgull poder acollir actes 
de les Festes.
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Es comunica la proliferació d’uns insectes al carrer de 
Josep Soldevila. 

Sant Andreu

Resposta:
Els insectes en qüestió no són perjudicials i no es tractaran amb 
insecticides perquè aquests productes sí que són nocius per les 
persones.
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Es pregunta per la jornada de comerç al carrer Gran i per 
el tall d’arrels d’arbres. 

Sant Andreu

Resposta:
El comerç al carrer es va fer als entorns de Can Fabra. Sobre les arrels, 
totes les actuacions que s’han fet les ha supervisat Parcs i Jardins.
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